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Abstract (en)
[origin: US4734940A] A device ensuring the adaptation of a removable respiratory mask onto a protection helmet includes two attachment arms,
each one of the arms having first and second elements slidingly engaging one another. The first element is pivotally connected to one side of the
mask whereas the second element is provided with a hook coacting with a catch located on the headpiece of the helmet. An interior spring is
compressed between a support surface of the first element and a flange of a movable rod. The second element has a latching lever for latching the
rod in any desired position to adjust or readjust the compression of the spring, and accordingly, the application force of the mask onto the face.

Abstract (fr)
Ce dispositif, assurant l'adaptation d'un masque respiratoire amovible (2), est composé de deux bras d'amarrage (5), chacun étant constitué de
deux éléments (6, 7) coulissant l'un dans l'autre. Un élément (7) est articulé sur un côté du masque (2), tandis que l'autre élément (6) est pourvu
d'un crochet (13) coopérant avec un cran d'accrochage (4) situé sur la calotte (1) du casque. Un ressort intérieur (15) est comprimé entre une face
d'appui (17), appartenant à l'élément (7), et une collerette (19) d'une tige mobile (16). L'autre élément (6) porte un taquet (21) permettant de bloquer
la tige (16) dans toute position, pour ajuster ou réajuster la compression du ressort (15), donc la force d'application du masque (2) sur le visage.
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